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Ikt. szám: III. 41-6/2009. 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottságának 2009. március 25-én 15 óra 3 perckor a Polgármesteri Hivatal 
II. emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
Jelen van:  Kıvári László elnök, Csernus Péter elnökhelyettes, Máté 

Péter, Dr. Balás Ákos, Dr. Hadházy Ákos, Horváth 
Jánosné, Szabó Zsolt bizottsági tag 

 
Ülés közben érkezett: Ilosfai Gábor bizottsági tag 
 
Távolmaradt: Koller Attila bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent:  Horváth István polgármester, 

Tóthi János képviselı, 
Pál József igazgatóság-vezetı, 
Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı, 
Szeleczki József igazgatóság-vezetı, 
Farkas Éva osztályvezetı, 
Berlinger Attila nemzetközi kapcsolatok referense, 
Kuglics Krisztina közbeszerzési referens, 
Tornóczki János energetikus, 

     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott:    Dr. Varga Péter rendırkapitány, 

Szabácsy Szabolcs rendır ırnagy, 
Árki László az Oktel Kft. képviselıje, 
Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje, 
Bay Attila KESZ igazgató, 
Herrné Szabadi Judit a Borvidék Kht. ügyvezetıje, 

 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 9 tagú bizottságból 7 tag jelen van, az ülés 
határozatképes. Az ülést 15 óra 3 perckor megnyitja.  
 
Kıvári László: Két új napirendi pont javaslata van: Ipari Park infrastruktúra fejlesztését 
megvalósító cégek részére a munkák ellenértékének megelılegezésére vonatkozó javaslat, 
illetve egy vállalkozásélénkítı program beindítását célzó terv. Ezeket a polgármester úr fogja 
szóban elıterjeszteni. 
 
Varga András: Javasolja, hogy a 2. számú napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja a bizottság. 
A napirendi pont meghívott elıadója jelezte, hogy csak 6 óra tájékán érkezik Szekszárdra. 
Javasolja felvenni a napirendre a KESZ 2009. évi közbeszerzési tervére vonatkozó 
elıterjesztést. 
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Kıvári László: Kéri, hogy a meghívottakra tekintettel rugalmasan kezeljék az elıterjesztések 
tárgyalásának sorrendjét. Elsıként a térfigyelı rendszer bıvítésére vonatkozó elıterjesztést 
javasolja tárgyalni. 
 
A bizottság elnöke az elhangzott kiegészítésekkel együtt szavazásra teszi fel a teljes napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 7 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 

 
N A P I R E N D 

 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat a térfigyelı rendszer bıvítésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Árki László az Oktel Kft. képviselıje 
       Dr. Varga Péter rendırkapitány 
       Szabácsy Szabolcs rendır ırnagy 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Szekszárd Borvidék Kht. finanszírozási igénye 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Herrné Szabadi Judit ügyvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete a 
2008. évi költségvetésrıl szóló 12/2008. (II.29.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Pál József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete a 
„Szekszárd Város Bora” elismerı cím alapításáról és odaítélésérıl (tervezet) 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város 2009. évi közfoglalkoztatási tervének 
elfogadására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Javaslat feladat-ellátási megállapodás megkötésére a Szekszárdi Városfejlesztési Kft-vel 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
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7./ napirendi pont 
Javaslat a városüzemeltetési, beruházási és - fejlesztési feladatok, valamint a 
gondnokság által ellátott feladatok jövıbeni ellátására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
8./ napirendi pont 
Javaslat a „Családsegítı szolgálatok foglalkoztatását elısegítı szolgáltatásainak 
fejlesztése” címő foglalkoztatási program támogatására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Farkas Éva osztályvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
9./ napirendi pont 
Javaslat közösségi buszbeszerzés támogatására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Farkas Éva osztályvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2009. évi Közbeszerzési 
Tervére 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
Beszámoló a nemzetközi kapcsolatokról 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Berlinger Attila nemzetközi kapcsolatok referense 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
12./ napirendi pont 
Beszámoló a Dél-dunántúli Regionális Fejlesztési Tanács 2008. évi munkájáról 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
13./ napirendi pont 
Beszámoló a Tolna Megyei Fejlesztési Tanács 2008. évi munkájáról  
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
14./ napirendi pont 
Közcsatornára történı rákötés 2009. évi támogatási rendszere 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
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15./ napirendi pont 
Javaslat bölcsıdék és közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztését célzó 
pályázat benyújtására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
16./ napirendi pont 
Javaslat „A fogyatékos emberek egyenlı esélyő hozzáférésének biztosítása a szociális 
ágazatban” program keretében pályázat benyújtására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
17./ napirendi pont 
Szekszárd, Dorogi-köz pinceomlás vis maior támogatási pályázat benyújtása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
18./ napirendi pont 
Tájékoztató a Széchenyi u-i mélyparkolók üzembe helyezésérıl, értékesítésérıl 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
19./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete a 
helyi közlekedési viteldíjak megállapításáról szóló 30/1998. (XII.19.) Kgy. rendelet 
módosításáról (tervezet), valamint javaslat a közszolgáltatási szerzıdés módosítására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
20./ napirendi pont 
Ipari Park infrastruktúra fejlesztés  
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
21./ napirendi pont 
Javaslat vállalkozásélénkítı program indítására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
22./ napirendi pont 
A KESZ 2009. évi közbeszerzési terve 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bay Attila KESZ igazgató 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
23./ napirendi pont 
Elıterjesztés a vízelvezetık fejlesztésérıl 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(szóbeli elıterjesztés) 
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24./ napirendi pont 
Keselyősi árok 0+000 – 0+465 km szelvények közötti szakaszának kotrása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
25./ napirendi pont 
Javaslat külterületi ingatlanok értékesítésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
24./ napirendi pont 
Vendéglátók Kerekasztala Szekszárdért Egyesület kérelme 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 
ZÁRT ÜLÉS 
 
 
25./ napirendi pont 
Elıszerzıdés ráépítés engedésérıl, földhasználati, illetve opciós vételi jog alapítására és 
együttmőködési megállapodás 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Jaczkó László üzletág igazgató 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat a térfigyelı rendszer bıvítésére 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
Meghívott: Árki László az Oktel Kft. képviselıje 
        Varga Péter rendırkapitány 
        Szabácsy Szabolcs rendır ırnagy 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. Pillanatnyilag öt telepített kamera van a város 
területén, ehhez képest 21 kamerát javasolnak kihelyeztetni. Az AGORA programban is 
szerepel 2-3 kamera kihelyezése. Technikai jellegő bemutatót tartana az OKTEL Kft. és 
elızetesen már az árakról is szó eshet. 
 
Árki László: Megvizsgálták a jelenlegi kamerarendszer bıvítésének lehetıségét. 18 alapú, 
vezeték nélküli rendszert terveztek, ezzel megszőnne a jelenlegi alépítmény bérleti díj. A 
rendszer korlátlanul bıvíthetı, csak a tápellátást kell biztosítani. Vezeték nélküli rendszer, a 
számítógépek és a jelfeldolgozás is több helyre telepíthetı. A rendszer a gerinchálózatból, 
kameraállásokból, monitorokból, kezelıszervbıl áll. Célszerő nagymérető monitorokat 
alkalmazni. A megfigyeléssel egyidejőleg minden kamera képét rögzíti a rendszer, a 
programban beállított ideig. Megapixel kamera opciós tételként szerepel az ajánlatukba, ezzel 
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lehet nagyítani a felvett képet. Alapvetıen kétféle kamerát tettek be az ajánlatukba. A fix 
kamerát olyan helyre ajánlják, ahol egy adott helyet kell megfigyelni, nem kell távvezérelt 
legyen. Zárt hálózatról van szó, a fizikai lehetısége sincs meg annak, hogy illetéktelenek 
hozzáférjenek. Az ajánlatukban üzemeltetésre 15.000 Ft-os havi díjat írtak be. A 
kamerarendszer karbantartását a cég 1 évig díjmentesen vállalná, illetve azt követıen is 
méltányos díj mellett vállalják. Magas minıségő eszközöket építettek be az ajánlatba. 
 
Máté Péter: Tetszik az, hogy több helyen is látható a kamera által megfigyelt terület. A 
Polgármesteri Hivatalba is telepíthetı lehet a kezelıszerv? 
 
Árki László: Technikailag megoldható. 
 
Máté Péter: Éjszakai felvétel is lehetséges? 
 
Árki László: Mindegyik kamerának van éjszakai üzemmódja. Teljesen vaksötétben persze ık 
se látnak. A kamerák fekete-fehér érzékenysége 1000 lux. 
 
Máté Péter: Mobil kamerát is lehet hozzá csatlakoztatni?  
 
Árki László: Elvi lehetısége adott, a tápellátás megoldása kérdéses. A kamera fogyasztása 
elég magas, kb. 1 m2-nyi  napelem kellene hozzá. A legbonyolultabb az, amikor közvetlenül 
az E.ON hálózatához kell rácsatlakozni, hiszen ehhez elızetes tervezés szükséges és a 
kivitelezés mellett bekötési díjat is kell fizetni. 
 
Szeleczki József: Közvilágítás esetében is így kell eljárni? 
 
Árki László: Ott is meg kell terveztetni és csak az E.ON köthet rá. Nagymérető akkumulátort 
kell rátenni, mivel csak éjszaka van áram.  
 
Máté Péter: Távvezérelt megfigyelés? 
 
Árki László: Rengeteg információ jön be egyszerre, amit a megfigyelı személyzet képtelen 
követni. Automatizálni lehet a figyelést, a szoftver bizonyos események esetén figyelmeztetı 
jelzést ad. 
 
Máté Péter: Az adattárolásról lehetséges utólagos zoomolás? 
 
Árki László: A doom kamera 360 fokban fordítható. 
 
Máté Péter: Rá lehet kötni az internetre? 
 
Árki László: Igen, de ez a vagyonvédelmi jogszabállyal nem egyezik. 
 
Máté Péter: Nem az összes kamerára gondolt.  
 
Árki László: Megoldható, de a jogi hátterét meg kell vizsgálni. Ha nem felismerhetı a 
személy, akkor nincs gond. 
 
Máté Péter: 1 évig tart a garancia is? 
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Árki László: Igen és a karbantartásra is vonatkozik az egy év. 
 
Dr. Balás Ákos: Ez a rendszer a gépjármő vadászprogrammal is kompatibilis lehet? 
 
Árki László: Idegen programot nem biztos, hogy tud kezelni. A két adatbázis között kell 
kapcsolatot létesíteni. 
 
Szeleczki József:  A kiindulás az kell legyen, hogy ki kell jelölni a szükséges területeket. Meg 
kell vizsgálni a csatlakozási pontokat. Ezek ismeretében lehet a pontos költségeket 
meghatározni. 
 
Árki László: A bizonytalanságok a tápbekötésekbıl adódnak. 
 
Dr. Balás Ákos: Ha nem önkormányzati intézmény falára teszik a kamerát, akkor már 
felmerülnek a tápellátási gondok? 
 
Árki László: Igen. 
 
Dr. Balás Ákos: Hogyan lehet megoldani a kamerák védelmét? 
 
Árki László: Vandál biztosak és videó jel kiesésre is van riasztás. A felszerelés helyének 
kiválasztásakor ezekre a tényezıkre is figyelni kell. 
 
Máté Péter: A mozgáskorlátozott igazolványokkal jelentıs visszaélések vannak a 
parkolókban. Ezzel ezt meg lehet fogni? 
 
Varga Péter: Ha úgy van felszerelve a kamera, akkor igen. 
 
Szeleczki József: Az elızetes kalkuláció szerint a meglévı rendszer átalakítása 3,4 millió Ft, a 
doom kamerás bıvítés 775.000 Ft + ÁFA/hely, a fix kamera ára pedig 338.000 Ft + 
ÁFA/hely. 
 
Árki László: Ezekhez a költségekhez jön az E.ON díja, mely végpontokként 45.000.- Ft 
tervezési díj + szerelési díj. 
 
Szeleczki József: A megfigyelıhely költsége 600.000 Ft. 
 
Máté Péter: Akkora összegrıl van szó, hogy elıször el kell dönteni a helyszíneket és azt 
követıen lehet meghatározni, hogy melyik kameratípust telepítik. 
 
Szeleczki József: Ez a beruházás nem 1-2 millió Ft-ról szól, viszont konkréttá kell tenni a 
helyszíneket, még a dokumentum összeállítása elıtt. 
 
Kıvári László: Van javaslat további helyszínekre?  
 
Máté Péter: Szerinte ez a lista kevés. Például a Találka téren 2 helyszínt kell figyelni, emellett 
szükséges kamerát kihelyezni a Korzó mögötti parkolóba, és meg kell szüntetni a Dobó u. 
sarkánál a kukaproblémát. 
 
Dr. Balás Ákos: A 720.000 Ft-os kamera forgatható? 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és Mezıgazdasági 
Bizottságának jegyzıkönyve 

8   0325 jkv 

Árki László: Igen. Ennek akkor van jelentısége, ha van mögötte ember, aki kezeli. 
 
Szabácsy Szabolcs: Azokat a kamerákat helyezi elıtérbe, amelyek mozgathatók. Ha nincs 
emberkapacitás, akkor be lehet állítani fix kamerának.  
 
Ilosfai Gábor 15 óra 45 perckor megérkezik az ülésterembe, jelen van 8 fı bizottsági tag. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Álláspontja szerint induljon el egy rendszer, ami késıbb bıvíthetı. 
 
Árki László: Úgy gondolja, hogy teljesen szokványos árakat adtak meg. 
 
Szeleczki József: Most nem azt kell meghatározni, hogy hány fix vagy doom kamera kell. A 
helyeket kell megjelölni, utána lehet a konkrét mőszaki tartalmat megállapítani.  
 
Dr. Balás Ákos: A Puskás Tivadar utca és Ezerjó utca végén miért kell kamera? 
 
Szeleczki József: Figyelemmel kell követni a tanyabetöréseket, megvannak azok a helyek, 
ahol ezek a személyek járhatnak. 
 
Kıvári László: Az eredeti határozati javaslatot kell megerısíteni. A mőszaki, technikai 
megoldásokat késıbb kell meghatározni. 
 
Dr. Balás Ákos: Javasolja, hogy az önkormányzat a megjelölt területeken túl tartsa fenn a 
bıvítés lehetıségét. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 8 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

59/2009. (III.25.) GMB határozat 
Térfigyelı rendszer bıvítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a térfigyelı kamerák 
elhelyezésére vonatkozó határozati javaslatot azzal a 
kiegészítéssel, hogy fenntartja a rendszer bıvítésének 
lehetıségét. 

Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
2./ napirendi pont 
Szekszárd Borvidék Kht. finanszírozási igénye 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Herrné Szabadi Judit ügyvezetı 
 
Herrné Szabadi Judit: Ismerteti a kérelmet. Összesen 12,7 millió Ft értékő pályázatot 
bonyolítottak le tavaly, ehhez a várostól kaptak 8 millió Ft-ot, amit már visszafizettek. A 
pályázati folyamat második részéhez érkeztek. Ebben a pályázatban 14,9 millió Ft-os 
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támogatás érhetı el, ami bruttó 16,5 mFt. Újra kiírtak egy maradvány pályázatot, amibıl 
szintén nyertek 1,8 millió Ft-ot. Összességében 22 millió Ft-ot kellene beforgatni. A Borvidék 
Kht. a konzorciumi tagokon keresztül 10 %-al rendelkezik. A különbözet 15 millió Ft-ot 
szeretnék visszatérítendı támogatás formájába megkapni, idıszakos kifizetés mellett. Kb. 4 
hónapra kérnék és 2 ütemben tudnák visszafizetni, mivel az ÁFA-ra sokat kell várni, azt  1 
hónappal késıbb fizetnék vissza. A támogatásból stratégia készítés, honlap készítés, 
kommunikációs kampányok valósulnának meg. 
 
Ilosfai Gábor 16 óra 15 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 7 fı bizottsági tag. 
 
Kıvári László: Megfogalmazza a határozati javaslatot. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

60/2009. (III.25.) GMB határozat 
Borvidék Kht. támogatása  
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja a Szekszárd Borvidék Kht. kérelmét és javasolja a 
Közgyőlésnek, hogy az „Együttmőködés a Pannon Borrégió 
jövıjéért” elnevezéső pályázat II. ciklusának 
megvalósításához, elıfinanszírozásához nyújtson 15 millió Ft 
visszatérítendı támogatást a Kht-nek. 

Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
3./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete a 
2008. évi költségvetésrıl szóló 12/2008. (II.29.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Pál József igazgatóság-vezetı 
 
Pál József: Nincs szóbeli kiegészítése, a módosítás technikai jellegő. 
 
Ilosfai Gábor 16 óra 18 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 8 fı bizottsági tag. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

61/2009. (III.25.) GMB határozat 
2008. évi költségvetési rendelet módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
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elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a 2008. évi 
költségvetési rendelet módosítását. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
4./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete a 
„Szekszárd Város Bora” elismerı cím alapításáról és odaítélésérıl (tervezet) 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Dr. Balás Ákos: A Jogi és Ügyrendi Bizottság javította a rendelet-tervezetet annyiban, hogy a 
3. §-ban „OBI engedély” helyett „OBI minısítés” szerepel, egyebekben javasolták 
elfogadásra a Közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: A rendelet-tervezetbıl nem derül ki, hogy minden évben átadásra kerül ez az 
elismerés. 
 
Csernus Péter: Kizáró tényezıt is rakna bele. Mi van akkor, ha nem jelentkezik egyik borász 
sem minıségi borral?  Valamilyen ponthatárt bele kell tenni, vagy kikötni, hogy csak 
aranyérmes bor lehet a város bora. 
 
Máté Péter: A Szüreti Napok kiadványán legyen rajta a cím, nagy nyilvánosságot kell neki 
adni. 
 
Kıvári László: Összegzi az eddig elhangzott javaslatokat, melyekkel a bizottság kiegészíti a 
rendelet-tervezetet. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 8 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

62/2009. (III.25.) GMB határozat 
Szekszárd Város Bora elismerı cím alapítása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
az alábbi kiegészítésekkel elfogadásra javasolja a 
Közgyőlésnek a „Szekszárd Város Bora” elismerı cím 
alapításáról és odaítélésérıl szóló rendelet-tervezetet: 

- A tervezet 1. §-a: „……a Közgyőlés a város 
elismeréseként Szekszárd Város Bora elismerı 
címet alapít, melyet minden évben átad.” 

- A tervezet 3. § (1) bekezdésében az OBI engedély 
helyett: „Csak az Országos Borminısítı Intézet 
minısítésével rendelkezı ….”. 

- A tervezet 3. § (4) bekezdése: „A borok a 
Szekszárdi Borvidéki Borversenyen nevezett 
borokkal együtt kerülnek bírálatra 100 pontos 
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bírálati pontozással, a bírálaton csak a legalább 
aranyérmes minısítéső borok vehetnek részt.” 

 
2. A Bizottság felkéri a Közgyőlést, hogy az elismerı címet 

elnyert borból megvásárolt palackok tárolására és 
elosztására vonatkozó feltételek, részletszabályok 
kidolgozására és elfogadására hatalmazza fel a 
Bizottságot. 

 
3. A Bizottság javasolja, hogy a Szüreti Napok szervezıi 

rangjának megfelelı méltatásban részesítsék az elismerı 
címet elnyert borászt, illetve bort és ennek megfelelıen a 
Szüreti Napokat beharangozó kiadványok, reklámok is 
biztosítsanak megfelelı nyilvánosságot a címnek. 

 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
Máté Péter 16 óra 45 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 7 fı bizottsági tag. 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város 2009. évi közfoglalkoztatási tervének 
elfogadására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: A gazdasági társaságok is szerepet vállalnak a közfoglalkoztatásból? 
 
Szeleczki József: A cégek visszajelzése alapján delegálták a személyeket a gazdasági 
társaságokhoz. 
 
Dr. Balás Ákos 16 óra 47 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 6 fı bizottsági tag. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

63/2009. (III.25.) GMB határozat 
Szekszárd város 2009. évi közfoglalkoztatási terve 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a 2009. évi 
közfoglalkoztatási tervet. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
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6./ napirendi pont 
Javaslat feladat-ellátási megállapodás megkötésére a Szekszárdi Városfejlesztési Kft-vel 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
 
Dr. Göttlinger István: A Kft-vel megtörtént az egyeztetés, a Jogi és Ügyrendi Bizottság 
elfogadásra javasolta az elıterjesztést a Közgyőlésnek. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság kapcsolódását nem látja az 
anyagban. 
 
Dr. Göttlinger István: Erre vonatkozóan az SZMSZ tartalmazza a megfelelı szabályozást. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

64/2009. (III.25.) GMB határozat 
Feladat-ellátási megállapodás kötése a Városfejlesztési 
Kft-vel 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a Szekszárdi 
Városfejlesztési Kft-vel megkötésre kerülı feladat-ellátási 
megállapodást. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
7./ napirendi pont 
Javaslat a városüzemeltetési, beruházási és - fejlesztési feladatok, valamint a 
gondnokság által ellátott feladatok jövıbeni ellátására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

65/2009. (III.25.) GMB határozat 
Városüzemeltetési, - beruházási és –fejlesztési feladatok 
jövıbeni ellátása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a városüzemeltetési, - 
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beruházási és – fejlesztési feladatok, valamint a gondnokság 
által ellátott feladatok jövıbeni ellátására vonatkozó 
határozati javaslatot. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
8./ napirendi pont 
Javaslat a „Családsegítı szolgálatok foglalkoztatását elısegítı szolgáltatásainak 
fejlesztése” címő foglalkoztatási program támogatására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Farkas Éva osztályvezetı 
 
Farkas Éva: A két fı teljes bér és képzési költsége megpályázásra kerül, az önkormányzatnak 
ez nem kerül plusz pénzébe. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

66/2009. (III.25.) GMB határozat 
Családsegítı szolgálatok foglalkoztatását elısegítı 
szolgáltatások fejlesztése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja „A családsegítı szolgálatok foglalkoztatását 
elısegítı szolgáltatásainak fejlesztése” címő pályázat 
benyújtását. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
9./ napirendi pont 
Javaslat közösségi buszbeszerzés támogatására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Farkas Éva osztályvezetı 
 
Farkas Éva: Ismerteti az elıterjesztést. Oktatási feladatokhoz kötik a felhasználást.  
 
Máté Péter 16 óra 52 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 7 fı bizottsági tag. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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67/2009. (III.25.) GMB határozat 
Közösségi busz beszerzése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a közösségi busz 
beszerzésének támogatására vonatkozó határozati javaslatot. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
10./ napirendi pont 
Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2009. évi Közbeszerzési 
Tervére 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Elıadó: Kuglics Krisztina közbeszerzési referens 
 
Kuglics Krisztina: A 17. sorszámú projekt kikerülne a tervbıl, mivel a tavalyi év folyamán 
megkötött szerzıdés kiterjedt a végleges akciótervre. Az AGORA program megvalósításához 
szükséges mőszaki ellenır költsége 14,5 millió Ft, ami saját forrásból, illetve TIOP 
pályázatból kerülne finanszírozásra. A mobiltelefon szolgáltatás megrendelése minden 
bizonnyal értékhatár feletti lesz, ezt majd módosítani kell. A 6-os számú projekt nagysága 
függ az intézmények számától, illetve az ellátandó feladatoktól is. 
 
Dr. Balás Ákos 17 órakor megérkezik az ülésterembe, ugyanekkor Dr. Hadházy Ákos elhagyja 
az üléstermet. Jelen van 7 fı bizottsági tag. 
 
Kıvári László: Támogatja az elıterjesztést.    
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

68/2009. (III.25.) GMB határozat 
2009. évi közbeszerzési terv 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága az 
ülésen elhangzott módosításokkal – 17. pont alatti beszerzés 
kivétele, valamint az AGORA program megvalósításához 
szükséges mőszaki ellenıri feladatok ellátásának 
szerepeltetése – elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a 2009. 
évi Közbeszerzési Tervet. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
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11./ napirendi pont 
Beszámoló a nemzetközi kapcsolatokról 
Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
Elıadó: Berlinger Attila nemzetközi kapcsolatok referense 
 
Berlinger Attila: Ismerteti  az elıerjesztést, kb. 4 millió Ft-os keretet tudnak erre a célra 
fordítani. 
 
Máté Péter, Dr. Balás Ákos 17 óra 4 perckor elhagyják az üléstermet, jelen van 5 fı 
bizottsági tag. 
 
Kıvári László: A waregemi nap szervezésérıl holnap szót kellene ejteni a Közgyőlésen és 
meg kell ejteni egy felmérést a részvételre a képviselıktıl. Tegnap beszélt a Pozsár Józseffel, 
Lugos volt alpolgármesterével. Az általunk adományozott busz üzembe helyezéséhez 
kérnének segítséget. Megegyeztek egy helyi közlekedési céggel az üzembe helyezésrıl. A 
lugosi nap kizárt, hogy április 15. -május 2. között legyen, valamikor októberben lenne. 
 
Berlinger Attila: A waregemi nap kapcsán folyamatos egyeztetésben vannak a baráti körrel. 
Április 7-én lesz a következı ülés és addig visszatartják a jegyeket. Az a cél, hogy azok 
kapjanak a jegybıl, akik szerepet vállalnak az elszállásolásból is. 
 
Dr. Hadházy Ákos és Dr. Balás Ákos 17 óra 10 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 7 
fı bizottsági tag. 
 
Berlinger Attila: A lugosi busz eléggé kellemetlen történet. A városnak 300.000 Ft-jába 
került, plusz a jótékonysági esten is sikerült 300.000 Ft-ot szerezni. Ehhez képest most már az 
üzemeltetést is nekünk kellene állni. 1,8 millió Ft hiányzik, ami valószínőleg a regisztrációs 
díjból adódhat. 
 
Tóthi János: A bunyaszekszárdi napok is veszélyen vannak. 
 
Berlinger Attila: A lugosi napnál is kezdeményezni fogják, hogy közösen beszéljék meg a 
baráti körrel. Be kell látni, hogy az önkormányzat anyagi keretei is szőkösek.   
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

69/2009. (III.25.) GMB határozat 
Beszámoló a nemzetközi kapcsolatokról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a nemzetközi 
kapcsolatokról szóló beszámolót. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
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12./ napirendi pont 
Beszámoló a Dél-dunántúli Regionális Fejlesztési Tanács 2008. évi munkájáról 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

70/2009. (III.25.) GMB határozat 
Beszámoló a DDRFT 2008. évi munkájáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a Dél-Dunántúli 
Regionális Fejlesztési Tanács 2008. évi munkájáról szóló 
beszámolót. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
13./ napirendi pont 
Beszámoló a Tolna Megyei Fejlesztési Tanács 2008. évi munkájáról  
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

71/2009. (III.25.) GMB határozat 
Tolna Megyei Területfejlesztési Tanács 2008. évi 
beszámolója 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a Tolna Megyei 
Területfejlesztési Tanács 2008. évi munkájáról szóló 
beszámolót. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
14./ napirendi pont 
Közcsatornára történı rákötés 2009. évi támogatási rendszere 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

72/2009. (III.25.) GMB határozat 
Közcsatornára történı rákötés 2009. évi támogatási 
rendszere 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a közcsatornára történı 
rákötés 2009. évi támogatási rendszerére vonatkozó határozati 
javaslatot. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
15./ napirendi pont 
Javaslat bölcsıdék és közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztését célzó 
pályázat benyújtására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Horváth Jánosné: Megjegyzi, hogy az Idısek Klubja nem az önkormányzat tulajdona.  
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

73/2009. (III.25.) GMB határozat 
Infrastrukturális fejlesztéseket célzó pályázat benyújtása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a bölcsıdék és 
közoktatási intézmények infrastrukturális fejlesztését célzó 
pályázat benyújtását. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
16./ napirendi pont 
Javaslat „A fogyatékos emberek egyenlı esélyő hozzáférésének biztosítása a szociális 
ágazatban” program keretében pályázat benyújtására 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést.   
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

74/2009. (III.25.) GMB határozat 
Pályázat benyújtása a fogyatékos emberek egyenlı esélyő 
hozzáférésének biztosítására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága  - az 
1. pont kivételével - elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek „A 
fogyatékos emberek egyenlı esélyő hozzáférésének 
biztosítása a szociális ágazatban” program keretében történı 
pályázat benyújtását. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

17./ napirendi pont 
Szekszárd, Dorogi-köz pinceomlás vis maior támogatási pályázat benyújtása 
Elıterjesztı: Szeleczki József igazgatóság-vezetı 
 
Szeleczki József: Ismerteti az elıterjesztést.   
 
Kıvári László: Azzal  a térséggel elıbb-utóbb kezdeni kell valamit.  
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

75/2009. (III.25.) GMB határozat 
Vis maior támogatási pályázat benyújtása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a Dorogi közben történt 
pinceomlás elhárítására vis maior támogatási kérelem 
benyújtását a Dél-Dunántúli Regionális Fejlesztési 
Tanácshoz. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
18./ napirendi pont 
Tájékoztató a Széchenyi u-i mélyparkolók üzembe helyezésérıl, értékesítésérıl 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
 
Dr. Kiss Gyula: Ismeretei szerint egyáltalán nem volt érdeklıdés a mélyparkolók iránt. Felül 
kellene vizsgálni a korábbi álláspontot. 80 %-os készültségi fokon állnak a munkákkal 
jelenleg. 
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Máté Péter 17 óra 30 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 8 fı bizottsági tag. 
 
Dr. Kiss Gyula: A mélyparkoló rész április végén üzemelésre kész állapotba kerül. Ha 
közforgalom céljára nyitják meg a parkolót, akkor kb. 3 millió Ft a különbség az üzembe 
helyezéshez. Vannak még tennivalók az üzembe helyezésen kívül is, pl. a csapadékvíz 
szigetelés. Célszerő lenne egy költségtervezetet készíteni az esetleges üzemeltetésre. 
 
Máté Péter: Amíg nem tettek lépéseket az eladás felé, addig nem kellene más irányba 
mozdulni. Teljesen más az értékesítési pozíció, ha az önkormányzat árulja a parkoló állásokat, 
tiszta viszonyok között. 
 
Dr. Kiss Gyula: Az üzemeltetés során lehet, hogy kedvezıbb pozícióból tudják értékesíteni az 
ingatlant. 
 
Horváth István: Javasolja, hogy ha nem akkut a kérdés, akkor késıbb térjen vissza a 
bizottság erre a témára. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság vegye tudomásul a tájékoztatást. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 8 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

76/2009. (III.25.) GMB határozat 
Tájékoztató a mélyparkoló üzembe helyezésérıl 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
tudomásul veszi a Szekszárdi Vagyonkezelı Kft. 
ügyvezetıjének a Széchenyi u-i mélyparkoló üzembe 
helyezésének állásáról szóló tájékoztatóját. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
19./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú város Önkormányzata Közgyőlésének …/2009. (…) rendelete a 
helyi közlekedési viteldíjak megállapításáról szóló 30/1998. (XII.19.) Kgy. rendelet 
módosításáról (tervezet), valamint javaslat a közszolgáltatási szerzıdés módosítására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
Horváth István: A Gemenc Volán Zrt. holnapra új elıterjesztést fog hozni. A díjemelés éves 
átlagban 8,3 %-ot jelentene. A 15 millió Ft összegő normatív hozzájárulást pedig elılegként 
kezelnék és jövı év február 28-án elszámolnának egymással. 
 
Dr. Balás Ákos: Mi alapozza meg ezeket a kalkulációkat? A Kormány semmilyen béremelést 
nem fogadott el. Az amortizációs költséget kell elszámolja a cég.  
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Kıvári László 17 óra 54 perckor elhagyja az üléstermet, az ülés vezetését átadja Csernus 
Péter elnökhelyettesnek. Jelen van 7 fı bizottsági tag. 
 
Horváth István: A 15 millió Ft nem sok, és a 8,3 %-os emelés sem. Tavalyi évhez képest 10 
%-kal csökkent az utaslétszám. Javasolja, hogy a bizottság a B) változatot támogassa és 
összesen 15 millió Ft összegő normatív támogatást biztosítson az önkormányzat a Gemenc 
Volán Zrt. részére, a veszteség kiegyenlítésére. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

77/2009. (III.25.) GMB határozat 
Helyi közlekedési viteldíjak megállapításáról szóló 
rendelet módosítása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
javasolja a Közgyőlésnek a helyi közlekedési viteldíjak 
megállapításáról szóló rendelet módosítását, a B) változat 
támogatásával.  

2. A Bizottság javasolja, hogy a Közgyőlés összesen 15 
millió Ft összegő normatív támogatást biztosítson, elıleg 
formájában a Gemenc Volán Zrt. részére a várható 
veszteség kiegyenlítésére. A Bizottság elfogadásra 
javasolja a Közgyőlésnek a megváltozott menetrend miatt 
módosított vonal hálózatot. 

 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

20./ napirendi pont 
Ipari Park infrastruktúra fejlesztés  
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
Horváth István: A Nemzeti Fejlesztési Ügynökségtıl nem tudják lehívni a 180 millió Ft-os 
támogatást, amivel a vállalkozóknak tartoznak.  
 
Kıvári László 17 óra 55 perckor visszatér az ülésterembe, Dr. Balás Ákos ugyanekkor távozik 
onnan. Jelen van 7 fı bizottsági tag. 
 
Horváth István: Az önkormányzat adós még az útcsatlakozás kiépítésével, amire az Ipari 
Park Kft-nek van elvi megállapodása azokkal a vállalkozásokkal, amelyeknek tartozik. Azt 
javasolja, hogy az önkormányzat kötvényben elhelyezett 700 millió Ft-ját szabadítsák fel,  
változtassák meg a finanszírozást és az önkormányzat fizetné ki a vállalkozóknak az összeget. 
A vállalkozót mindenképpen ki kell fizetni, hiszen a munkát elvégezte. Kéri, hogy támogassa 
ezt a javaslatot a bizottság és vegyék fel a témát a holnapi közgyőlés napirendjére. 
 
További hozzászólás nem volt. 
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A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 igen 
szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

78/2009. (III.25.) GMB határozat 
Ipari Park infrastruktúra fejlesztés 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja, hogy az Önkormányzat a kötvény állománya 
terhére teljesítse az Ipari Parkban megvalósult infrastruktúra 
fejlesztést kivitelezı gazdasági társaságok részére a munkák 
ellenértékét, tekintettel arra, hogy a Nemzeti Fejlesztési 
Ügynökség késlekedik a támogatások kifizetésével és ez 
veszélyezteti a még szükséges útcsatlakozás kivitelezését is. 
A Bizottság támogatja, hogy ennek megfelelıen kerüljön 
módosításra a Nemzeti Fejlesztési Ügynökséggel kötött 
megállapodás. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
21./ napirendi pont 
Javaslat vállalkozásélénkítı program indítására 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
Horváth István: Gazdaságélénkítı csomag létrehozatalát javasolja, ami lényegében egy 1 
Mrd Ft-os kezességvállalás lenne az Ipari Park Kft-n keresztül. Sok vállalkozás megkereste az 
önkormányzatot ez okból. Kaposváron kamatmentes pénzt adnak a kis- és 
középvállalkozásoknak. Ezt nem tartja célravezetınek. Beszélt bankárokkal is ebben a 
témában. Az önkormányzat adósság szolgálata 1,5 Mrd Ft. Az Ipari Park 
továbbkezdeményezhet 1 Mrd Ft-ot. A pályázaton való részvétel feltétele lenne szekszárdi 
telephely, nyereséges vállalkozás, megfelelı létszám. Az önkormányzat vállalna kezességet a 
hitelekre. Az önkormányzat kaphat inkasszót, üzletrészt, árbevétel kedvezményt, ingatlan 
fedezetet. Az összes költséget a vállalkozónak kell fedezni. A bankok folyamatos kontrollt 
vállalnának. Egy évre szólna a kezesség vállalás. Ha valamelyik feltétel megszőnik, akkor az 
önkormányzat megszünteti ezt a garanciát. A vállalkozók pályázat keretében kerülnének 
kiválasztásra. Sok üzleti kockázat nincs a dologban.  
 
Csernus Péter: Ha bedıl a vállalkozás, akkor az önkormányzat mibıl biztosítja a fedezetet? 
 
Horváth István: A bankok dolgozzák ki a részletes feltételeket és ık biztosítják a 
kontrollingot. Állami szinten a német állam készfizetı kezességet vállalt az OPEL-ért. 
Gyakorlatilag ugyanazt csinálnák, mint a Hitelgarancia Rt. A bankok is partnerek ebben. Az 
Ipari Park Kft. nyújtaná vállalkozásfejlesztı csomagként, pályázat keretében. Az Ipari Park 
Kft. Felügyelı Bizottsága, vagy a Közgyőlés, mint testület, esetleg egy 5 fıs grémium lenne, 
aki ezt elbírálja. Az önkormányzatnak nem kerül pénzébe, a költségvetés lenne a fedezet. Sok 
cég levegıhöz juthatna ezáltal. Kéri a bizottság támogatását. 
 
Dr. Kiss Gyula: Megjegyzi, hogy az Ipari Park Kft-nek nincs erre megfelelı 
szakemberállománya. 
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További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

79/2009. (III.25.) GMB határozat 
Vállalkozásélénkítı program 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
támogatja, hogy az Önkormányzat a helyi érdekeltségő, 
nyereséges vállalkozások támogatására, a forráshoz jutásuk 
elısegítésére hozzon létre az Ipari Park Kft-n keresztül egy 1  
Mrd Ft nagyságrendő kezességvállaló csomagot. Az érintett 
vállalkozások pályázat útján juthatnak hozzá a konstrukció 
nyújtotta elınyökhöz. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
22./ napirendi pont 
A KESZ 2009. évi közbeszerzési terve 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Bay Attila KESZ igazgató 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 7 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

80/2009. (III.25.) GMB határozat 
A KESZ 2009. évi közbeszerzési terve 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Közgyőlésnek a KESZ 2009. évi 
Közbeszerzési Tervét. 
 
Határidı: 2009. március 26. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
Kıvári László: Tekintettel arra, hogy több bizottsági tag is jelezte távozási szándékát, 
javasolja, hogy a további elıterjesztéseket a következı ülésen tárgyalják. 
 
 
További napirendi pont nem lévén a bizottság elnöke az ülést 18 óra 15 perckor berekeszti.  
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K. m. f. 
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